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Den otevřených dveří na KTF UK

Na tom, že proběhl na KTF 27. ledna den otevřených dveří (ačkoliv ten den byla třeskutá zima), není zase nic tak
zvláštního. To, co je pozoruhodné, je výsledek malé ankety účastníků, proč na fakultu přišli a odkud se o konání
dozvěděli.

Potvrzuje se, že člověk není pouze pasivním přijímatelem informací, ale že je aktivně vyhledává, což je pro zájemce
o vysokoškolské studium nepostradatelná vlastnost. Drtivá většina účastníků (mužů i žen rovnoměrně) informaci o
konání získala z internetu (na druhém místě byly Učitelské noviny - vydání se speciální přílohou o VŠ). Tím se zcela
nepotvrdilo mé původní očekávání, že nikdo nepřijde, nebo se bude jednat o pseudo-zájemce z ročníků blízkých
maturitě, kteří využívají každé příležitosti, aby nemuseli být ve škole. Tito lidé většinou obchází nástěnky ve škole u
kabinetu „výchovného poradce“, kam jsou vyvěšovány všechny nabídky, které na školu přicházejí. Proto jsem spíše
očekával velký zájem o potvrzení účasti v „Omluvném listě“ než o studium na KTF. Jenže opak byl pravdou!

Všichni zájemci přišli s konkrétní představou toho, co by si chtěli odnést, a nenechali nás nijak dlouho otálet. Po
úvodních formalitách představování následovala „lavina“ otázek, které bych pracovně označil jako hledání informací
pro kalibraci vlastní strategie: jaká je pravděpodobnost úspěchu pro přijetí - jaká je námaha při studování - jaká je
pravděpodobnost uplatnění - jak mě to všechno bude bavit. Mezi tímto je potřeba udělat jakýsi kompromis – ale to
vlastně všichni známe. Nechyběly ani klasické stálice mezi dotazy, jak je to s latinou a řečtinou a jestli se to budou
muset skutečně učit. Snad tvrdá pravda nebude důvodem, že se obrátí jinam, ale naopak povzbuzením, že to stojí za
to.

Pro nás na KTF to bylo také povzbuzení, že obnova fakulty započatá před 2 roky přináší již nezpochybnitelné ovoce:
o studium je zájem (KTF měla v akademickém roce 2003/04 jeden z největších nárůstů posluchačů na UK), fakulta
je vnímána jako integrální součást UK (a ne jako nějaký zbytek středověku) a hlavně se slibně rozvíjí výzkumná a
vědecká činnost.
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